
Srečanje mentorjev ŠKUD
V organizaciji občinske ZKO, so se 13. septem-

bra spet zbrali mentorji kulturno-umetniških dru-,
štev, ki delujejo na naših šolah. Zbrane kulturne
delavce, še zlasti ravnatelje je pozdravil ZKO
Franc Malovrh, ki se jim je predvsem zahvalil za
njihovo dolgoletno trudapolno delo, nato pa jim
je družno s tajnico ZKO Jasno Skrinjarjevo pode-
lil tudi priznanja. Podelitve so se med drugimi
udeležili tudi predstavniki družbenopolitičnih or-
ganizacij.

V razpravi, ki je sledila, so nato mentorji pri-
sluhnili besedam Tonela Štefanca, organizacijske-
ga sekretarja republiške ZKO. Gostujoči kulturni
delavec je v svojih pičlo odmerjenih »10 minu-
tah«, kolikor si jih je privoščil, spregovoril pred-
vsem o načelnih opredelitvah. »Krajevna skup-
nost je, ali naj bi vsaj bila skupni kulturni prostor,
zato lahko le s skupnimi prizadevanji dosežemo
boljše rezultate«, je med drugim dejal. Gost se je
dotaknil tudi samega pomena ŠKUD, ki naj bi
bila povsem enakopravna z drugimi društvi v ob-
čini, a ki naj bi hkrati imela tudi svoj lasten
srednjeročni program in bila vključena v redne
šolske načrte. Ljubiteljska kulturna društva, (pa
ne samo šolska) pa naj bi se poleg svoje osnovne
dejavnosti (petja, folklore ipd). za nameček uk-
varjala tudi še s kako drugo alternativno dejav-
nostjo . . ., ki naj bi jim dala pomen širšega kultur-
nega pobudnika.

Sugestije morda same po sebi niti niso tako
zgrešene, vendar pa so precej skregane s stvarni-
mi možnostmi. Večina društev namreč zavoljo

pičlih sredstev, fluktuacije članov ali drugih ob-
jektivnih ovir težko ohranja pri življenju še svojo
osnovno dejavnost, kaj šele, da bi si mogla privoš-
čiti kake »alternativne« obremenitve. Razpravlja-
lec je očitno prcmalo seznanjen z dejanskimj raz-
merami in možnostmi na terenu. zato so tudi
njegovi predlogi med mentorj več ali manj lzzve-
neli le kot nepotrebno premlevanje že zdavnaj
znanih načelnih ugotovitev.

Vsekakor otiplivejše, vsaj v praktičnem oziru.
so bila potem razmišjjanja samih mentorjev: do-
goletna predsednica SKUD Eta Durjava, na pri-
mer, je na kratko orisala historiat. organiziranost
in dosežke naših ŠKUD; ravnateljica COŠ Horjul
Jožica Mlakar je po svoji strani povedala, da so
programi ŠKUD že vključeni v izobraževalne pro-
grame in so torej že njihov sestavni del; ravnatelji-
ca COŠ Dobrova Hedvika Lešnik pa se je s po-
vsem preprostimi domačimi besedami zahvalila
vsem mentorjem; češ da brez njihovega entuziaz-
ma ne bi bilo takšnih dosežkov, kot so jih zabele-
žili. Udeleženci srečanja pa so se na koncu dogo-
vorili še za razstavo v novo odprti knjižnici ob
Tednu otroka in sprejeli program za leto 1989.
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